
Zápisnica 
 

zo zasadnutia Komisie životného prostredia a prírodných hodnôt Mestského 
zastupiteľstva v Trnave, konaného dňa 24.06.2020 na Mestskom úrade v Trnave. 
____________________________________________________________________________                                                                            

   V Trnave dňa 07. 07. 2020 
 
 
Účasť: 
Prítomní členovia komisie:                                                   Neprítomní členovia komisie: 
Ing. Andrej Farkaš - predseda komisie                                 Ing. Richard Sládek - podpredseda 
Stanislav Hric                                                                        Mgr. Eduard Guniš                 
Ing. Vladimír Ekhardt                                                            Mgr. Matej Lančarič 
Ing. Ján Jobb                                                                        Rastislav Hvizdoš 
Bc. Marcel Krajčo                                                                 Ing. Patrícia Peterková                                 
Ladislav Beňo                                                                        
Ing. arch. Róbert Suchý 
RNDr. Gabriela Cabanová 
 
Ďalší prítomní:  
Ing. Alena Dostálová, OSaŽP, referát OH 
Ing. Iveta Miterková, vedúca OSaŽP  
Ing. Ladislav Halász, PhD. Reg. riaditeľ spol. ewia a. s. 
Michal Smolák, MBA, PMP, zástupca spol. ewia a. s. 
Mgr. Tibor Pekarčík, zástupca primátora 
Ing. Adriána Hanzelová, OÚRaK, referát IU 
   
 
Program zasadnutia:  
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Prezentácia zámeru spoločnosti ewia a. s. - Centrum cirkulárnej ekonomiky, zariadenie na  
    energetické zhodnocovanie odpadov 
3. Prerokovanie žiadostí o dotáciu mesta Trnava na rok 2020 za oblasť ekológia a životné  
    prostredie - prehodnotenie 
4. Vyjadrenie verejnosti k staničnému parku 
–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 
 
1. Otvorenie zasadnutia. 
 
Zasadnutie komisie životného prostredia a prírodných hodnôt otvoril a viedol predseda komisie 
Ing. Andrej Farkaš. V úvode prítomných členov oboznámil s programom zasadnutia. Prítomní 
členovia nemali k programu zasadnutia komisie pripomienky. 
 
  Komisia hlasovala o programe zasadnutia  
  Priebeh hlasovania:  

Meno a priezvisko člena komisie Hlasovanie 

 

Poznámka 

za proti zdržal sa 

Ing. Andrej Farkaš /    

Ing. Richard Sládek           Neprítomný 

Mgr. Matej Lančarič    Neprítomný 

Ing. Vladimír Ekhardt /    

Mgr. Eduard Guniš    Neprítomný 

Ladislav Beňo /    

Bc Marcel Krajčo /    

RNDr. Gabriela Cabanová /    

Rastislav Hvizdoš    Neprítomný 

Ing. Patrícia Peterková    Neprítomná 
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Ing. arch. Róbert Suchý /    

Stanislav Hric /    

Ing. Ján Jobb /    

  Výsledok hlasovania: 8/0/0. 
  Komisia hlasovaním program zasadnutia schválila.  
 
 
2. Prezentácia zámeru spoločnosti ewia a. s. - Centrum cirkulárnej ekonomiky, zariadenie 

na energetické zhodnocovanie odpadov 
 
Spoločnosť ewia a. s. predstavila na zasadnutí Komisie životného prostredia a prírodných 
hodnôt MZ svoj zámer, vybudovať v okrese Trnava Centrum cirkulárnej ekonomiky (CCE) 
s cieľom vyriešiť problém so skládkovaním odpadu v Trnave a okolí. Predmetné zariadenie 
bude fungovať na princípe cirkulárnej ekonomiky. Odpad prijatý do zariadenia sa spracuje a 
využije (prevažná časť odpadu) vrátením späť do výrobného procesu v podobe druhotných 
surovín a nahradí tak primárne zdroje. Zvyšná časť odpadu, ktorú už nemožno materiálovo 
zhodnotiť bude v zariadení na energetické zhodnotenie odpadov (ZEVO) premenená na tepelnú 
energiu. Tzn., že všetok odpad prijatý do centra sa spracuje resp. zhodnotí a následne využije. 
Súčasťou CCE bude okrem zariadenia na energetické zhodnotenie odpadov (ZEVO) i centrum 
environmentálnej výchovy (CEV) s programom vzdelávania mladých ľudí v oblasti ochrany 
životného prostredia.  V rámci výskumných centier cirkulárnej ekonomiky (VCCE) bude zároveň 
vedcom v CCE umožnené priamo pri zdroji analyzovať skladbu a zloženie odpadov z pohľadu 
ich možnosti následného zhodnotenia.  Zástupcovia spoločnosti ewia a. s. komplexne 
odprezentovali technológiu CCE. Následne prebehla diskusia v rámci, ktorej zástupcovia spol. 
ewia a. s. účastníkom zasadnutia zodpovedali ich doplňujúce otázky.            
 
 
3. Prerokovanie žiadostí o dotáciu mesta Trnava na rok 2020 za oblasť ekológia a životné 

prostredie - prehodnotenie 
  
V dôsledku rozpočtových opatrení, ktoré vyplynuli zo situácie spôsobenej šírením sa pandémie 
koronavírusu COVID-19, komisia znovu prehodnotila všetky žiadosti o dotáciu  Mesta Trnava  
na  rok  2020  predložené v oblasti  ekológia  a životné  prostredie. Komisia navrhla výšku 
dotácie pre jednotlivé žiadosti, tak ako je uvedená v tabuľke, ktorá tvorí prílohu č. 1 tejto 
zápisnice. 
 
Komisia hlasovala o návrhu na rozdelenie a udelenie dotácií pre jednotlivé projekty vo finančnej 
výške tak, ako je uvedené v prílohe č. 1 tejto zápisnice. 

Meno a priezvisko člena komisie Hlasovanie 

 

Poznámka 

za proti zdržal sa 

Ing. Andrej Farkaš /    

Ing. Richard Sládek           Neprítomný 

Mgr. Matej Lančarič    Neprítomný 

Ing. Vladimír Ekhardt /    

Mgr. Eduard Guniš    Neprítomný 

Ladislav Beňo /    

Bc Marcel Krajčo /    

RNDr. Gabriela Cabanová /    

Rastislav Hvizdoš    Neprítomný 

Ing. Patrícia Peterková    Neprítomná 

Ing. arch. Róbert Suchý /    

Stanislav Hric /    

Ing. Ján Jobb /    

  Výsledok hlasovania: 8/0/0. 
  Komisia hlasovaním návrh schválila. 
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Úloha:  Návrh na poskytnutie dotácií spracovať do tabuľky a predložiť koordinátorovi dotácií na 
ďalšie spracovanie.  
Z:  sekretár komisie                                                   
 
4. Vyjadrenie verejnosti k staničnému parku 

 
Uvedený bod programu predseda komisie vypustil, nakoľko sa ohlásená verejnosť na 
zasadnutie komisie nedostavila.  

 
 
Zapísala:  
Ing. Alena Dostálová 
sekretárka komisie  
 
 
Za správnosť:  
Ing. Andrej Farkaš v. r.  
predseda komisie 
 

 
 
. 


